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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2016/17:470 Föreningslivet och filmpolitiken

Sveriges Radio rapporterade i veckan om en oväntad effekt av regeringens nya 
filmpolitik. Till följd av den höjda momsen på biobiljetter drabbas nu troligen 
flera filmföreningar av höjda hyror. Följden kan bli att de kommer att behöva 
mer kommunalt stöd och medlemsavgifter.

Detta ser aktörer som en dominoeffekt av den nya filmpolitiken. När 
biograferna som hyr ut sina salonger till föreningar och festivaler inte vill höja 
de vanliga biljettpriserna blir höjda hyror ett sätt att kompensera för denna 
momshöjning.

En av de stora aktörerna inom biografnäringen menar att man med den nya 
statliga filmpolitiken inte längre har anledning att hålla hyrorna nere. De 
faktiska hyreshöjningarna kan bli uppemot 50 procent, enligt Sveriges 
Förenade Filmstudios.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiministern:

Hur avser kultur- och demokratiministern att agera för att stärka 
förutsättningarna för landets filmföreningar med anledning av den höjda 
biografmomsen?

………………………………………

Cecilia Magnusson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-09
Besvaras senast
2016-12-23
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


